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Univerzita Karlova                                                                       V Praze dne 15. 12. 2016  

Právnická fakulta 

 

Zápis z jednání kolegia děkana (KD) konaného dne 15. 12. 2016 

 

Přítomni: děkan Kuklík, proděkani Damohorský, Dvořák, Chromá, Prášková, Skřejpek, 

Tomášek, tajemník Hřebejk, předseda AS PF UK Wintr, místopředseda AS PF UK 

Staša (část) 

 

Omluven: proděkan Beran 

 

Přizváni: Prof. JUDr. Jelínek, CSc., Prof. JUDr. Gerloch, CSc. (k bodu II.)  

 

Sdělením děkanovi rezignoval na členství v KD místopředseda AS PF UK Jakub Horký.  

 

Program:   

I. Sdělení děkana  

II. Evaluace a) katedry trestního práva, 

                b) katedry správního práva a správní vědy, 

                c) katedry ústavního práva 

III. Různé 

 

Ad I.  

- vzhledem k předpokládanému přidělení finančních prostředků pro PF UK děkan vyzval 

k opatrnosti s uzavíráním pracovně právních vztahů v roce 2017; na lednovém KD bude 

projednáno financování vědeckých pracovníků z rozpočtu fakulty, 

- děkan rozhodl vyplatit z fondu odměn mimořádné odměny dle zásluhovosti; návrhy za 

neakademické pracovníky předloží tajemník 

- děkan stanovil pravidlo, podle něhož k bodům, které mají být projednány na KD, 

předkladatel rozešle zpravidla alespoň dva dny předem písemné podklady; pokud podklady 

nebudou rozeslány, příslušná informace může být zařazena do bodu různé pouze k vzetí na 

vědomí   

- pro průběžné hodnocení plnění dlouhodobého záměru zpracují a předloží členové KD za 

své úseky do 5. 1. 2017 podklady k hodnocení 

- od KD 5. 1. 2017 bude prověřován stav fakultních předpisů a připravována jejich případná 

novelizace (v návaznosti na novelu zákona o VŠ, resp. předpisy UK). Bude stanoven 

harmonogram a vytvořena společná komise děkana a AS PF UK 

- od KD 5. 1. 2017 bude stálým bodem jednání „stav investičních prací na PF UK“ 

- členové KD zašlou do 5. 1. 2017 děkanovi návrhy na projednání v KD v době od ledna do 

června 2017  

 

Ad II.  

     Děkan uvedl vždy před projednáním příslušné katedry důvody a význam evaluace, která 

má vést ke stanovení minimálních standardů zejména v pedagogické a vědecké činnosti. 
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Podklady pro evaluaci byly vedoucím příslušných kateder rozeslány předem. Po skončení 

evaluace bude vypracována souhrnná zpráva a výstupy.  

      

ad a) 

     Za katedru trestního práva okomentoval podklady Prof. Jelínek. Katedra nemá problémy 

v pedagogické činnosti, kde je rovnoměrné zatížení jednotlivých učitelů. Prof. Jelínek 

připomněl, že katedra vedle výuky trestního práva zajišťuje výuku též v předmětech  

kriminologie a kriminalistika (odkázáni na externisty) a poskytuje zázemí pro Centrum 

zdravotnického práva. Ve vědecké činnosti je určitá nevyrovnanost mezi členy katedry, nízký 

je podíl zahraničních publikací. V podkladech však nejsou zohledněny projekty GA UK. 

V zahraniční mobilitě vykazuje katedra nadstandardní vztahy se SR, s ostatní cizinou je však 

velmi nízká; výjezdy měli doktorandi. 

     Děkan připustil určitou kompenzaci mezi sledovanými ukazateli, připomněl však žádoucí 

aktivity ve vztahu k habilitačním či profesorským řízením. 

     V diskusi bylo poukázáno na provozně organizační problémy ve vztahu k Centru 

zdravotnického práva. 

ad b) 

     Doc. Prášková, vedoucí katedry správního práva a správní vědy, se vyjádřila k zaslaným 

podkladům. Připomněla, že katedra musela být v nedávné době zčásti obměněna vzhledem 

k úmrtí dvou jejích členů a jmenování jednoho člena soudcem Ústavního soudu. 

Konstatovala, že pedagogické vytížení považuje za vyrovnané (katedra má nižší počet DP a 

RP). Ve vědecké činnosti je určitá nevyrovnanost (ve vztahu k efektu RIV bodů), rezerva je 

v zahraniční mobilitě. Zahraniční mobilitu je však také třeba poměřovat prizmatem zaměření 

oboru (správní právo je převážně určeno pro ČR) i faktem, že „velké obory“ jsou natolik 

vytížené, že je velmi problematické najít přijatelné termíny. 

ad c) 

    Prof. Gerloch představil složení katedry a pedagogické zajištění povinných předmětů i 

povinně volitelných předmětů a jiných pedagogicko-vědeckých aktivit na katedře. 

Pedagogickou činnost označil za vyrovnanou (katedra zajišťuje též výuku v anglickém 

jazyce), ve vědecké činnosti připustil ne zcela ideální vyrovnanost. Zdůraznil sepětí s praxí. 

V mobilitě členů katedry je určitá diferenciace, též vzhledem k jazykové vybavenosti členů 

katedry. Konstatoval udělenou akreditaci pro habilitace a jmenovací řízení v r. 2015.  

     Vzhledem k působení prof. Gerlocha na dvou katedrách je zkresleno výkaznictví (výstupy 

je možné zohlednit jen jednou). 

    

Ad III.  

1. proděkan Damohorský 

- předložil KD podrobný podkladový materiál ke spolupráci PF UK s univerzitami v 

Číně. KD materiál projednalo a doporučilo uzavřít za PF UK „Smlouvu o spolupráci“ 

s European Centre for Career Education, s.r.o. (ECCE) na dobu jednoho roku ohledně 

uskutečnění letní školy pro studenty z Číny. Na základě návrhu smlouvy, zaslaného ze 

strany ECCE, a to po soukromoprávní revizi smlouvy ze strany PF UK (dr. Tomáš 

Horáček) 
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- informoval o proběhlém výběrovém řízení na studijní pobyt doktorandů na University 

of San Francisco za účelem získání titulu LL.M. a získání podkladů pro disertační 

práci. Jako první v pořadí byla doporučena Mgr. Kristýna Tupá, jako druhý v pořadí 

Mgr. Jakub Sivák 

- informoval o rektorátní nominaci studentů PF UK na studijní pobyty v rámci 

meziuniverzitních smluv (na základě fakultního předvýběru): Terezie Vondrášková 

(UNI McGill), Eliška Nováčková (UNI de Montréal), Nela Černotová (UNI Nacional 

Autónoma de México) 

- informoval o opatření rektora č. 33/2016, krizová komunikace a intervence při 

mimořádných událostech a krizových situacích v rámci studentské mobility. Uvedené 

opatření rektora se týká mezinárodní mobility studentů a předpokládá, že pro každou 

fakultu UK budou stanoveni „styční pracovníci“, odpovídající za krizovou agendu 

v případě mimořádných událostí týkajících se studentů fakulty v zahraničí či naopak 

zahraničních studentů zapsaných na fakultě UK (ve vztahu ke studentům v režimu 

fakultních dohod, pro studenty Erasmus a studenty na základě meziuniverzitních 

smluv budou určeny kontaktní osoby na úrovni RUK). KD doporučilo na pozici 

styčných pracovníků proděkana Damohorského a dr. Kohouta, jejichž nominaci 

oznámí zahraniční oddělení rektorátu UK. 

2. proděkanka Chromá: 

A. úsek studijní 

- navrhla ke schválení volitelný předmět prof. Markéty Trimble z Právnické fakulty 

University v Las Vegas, USA, s názvem „Current Issues in U.S. Intellectual Property 

Law“, vyučovaný v angličtině. Přijatelnost takového tématu, jeho obsah a forma byla 

projednána s JUDr. Dobřichovským, ředitelem ÚAP. Výuka bude probíhat blokově od 

10. - 25. dubna 2017, vždy pondělí – čtvrtek 18 - 19,30. KD vyslovilo souhlas   

- uvedla pravidla pro rozhodování ve věci stipendií: stipendia lze vyplácet jen na 

základě rozhodnutí (rozhodování o právech/povinnostech musí odpovídat SŘ), které 

bylo doručeno a nabylo právní moci. Na rozhodnutí musí být vyznačeno, že student 

rozhodnutí osobně převzal a vzdal se práva na odvolání, nebo přiložena doručenka a 

dopočtená lhůta právní moci. Právní moc musí být vyznačena na rozhodnutí. 

Rozhodnutí se musí zakládat do spisu studenta. Tato pravidla se vztahují na všechna 

stipendia vyplácená ze stipendijního fondu i z jiných zdrojů a musí se jimi řídit 

všechna oddělení, která o udělení stipendií rozhodují. KD s pravidly vyslovilo souhlas, 

uložilo proděkance oslovit vedoucí všech dotčených fakultních oddělení a projednat 

s nimi podrobnosti příslušných postupů 

- v souvislosti s předchozím bodem proděkanka uvedla, že by bylo vhodné, aby se 

pracovníci fakulty, kteří připravují rozhodnutí ve věcech práv a povinností studentů, 

zúčastnili semináře „Správní řízení v prvním stupni pro úředníky fakult a součástí 

Univerzity Karlovy“, který se uskuteční dne 19. 1. 2017 a povedou jej pracovníci 

Ministerstva vnitra. KD vyslovilo souhlas s předloženým seznamem vyslaných 

pracovníků (studijní odd.: Mgr. Sojka, L. Šafrová, J. Rokůsková, Mgr. Pavlíčková, V. 

Šoulová; úsek CŽV Mgr. Prouza; úsek vědy ing. Krabcová; úsek zahraniční dr. 

Kohout, Mgr. Sanetrník) 
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- informovala o žádostech podle zákona č. 106/1999 Sb., jejichž počet narůstá. I když 

většině žádostí nelze vyhovět, protože požadované informace nejsou v době podání 

žádosti známé, je nutno je řádně zpracovat, což představuje neúměrnou administrativní 

zátěž studijních referentek a vedoucího studijního oddělení. KD vzalo informaci na 

vědomí 

 

B. Úsek IT 

- informovala, že je zapotřebí neprodleně v rámci elektronizace doktorského studia 

doplnit do příslušného modulu informačního systému požadovaná data ve všech 

ročnících s tím, že závěrečné hodnocení za ak. rok 2016-2017 ve všech ročnících bude 

probíhat pouze prostřednictvím IS (doktorandi budou vkládat údaje o splněných 

povinnostech podle ISP a školitelé svá roční hodnocení). Protože tato agenda musí být 

primárně řešena v rámci akademických pracovišť, budou podrobnosti všech postupů 

zařazeny na pořad jednání schůze tajemníků akademických pracovišť již svolané na 5. 

ledna 2017 (jako další bod vedle projednání vyvěšování informací v IS k jednotlivým 

předmětům v magisterském studiu před zahájením zápisu do předmětů v LS). KD 

vyslovilo s postupem souhlas 

- informovala, že v rámci elektronizace spisové služby na fakultě je nutné urychleně 

řešit fyzickou úřední desku tak, aby prostorové nároky byly minimální. Fakulta již 

obdržela dvě nabídky na realizaci – jedna v částce 250 tis. Kč bez propojení 

s fakultním webem, druhá v maximální výši 130 tis. Kč za celou specifikaci. KD 

souhlasí, aby vedoucí PPT a proděkanka začali jednat o podrobnostech se společností, 

která podala druhou nabídku, a průběžně KD informovali   

- informovala o mnoha obtížích spojených se zavedením ET na fakultě. Zásadní 

problém je v personálním zajištění provozu ET pokladny/pokladen, jenž je za 

současného stavu zaměstnanců obtížně řešitelný. KD se bude tímto problémem 

zabývat na lednovém zasedání, jakmile bude jasné, kolik pokladen bude muset na 

fakultě být zavedeno 

- informovala, že registrace pokladny je vázána na živnostenská oprávnění 

v příslušných oblastech – pronájem fakultních prostor na různé akce, tiskařské a 

kopírovací práce, zpracování odborných posudků a rešerší a zveřejňování inzerce. 

Subjektem oprávnění je Univerzita Karlova, ale v rámci tohoto oprávnění musí být 

fakulta explicitně uvedena jako „provozovna“, kde příslušná činnost je prováděna. Je 

nutné rektorát požádat o doplnění adresy provozovny: náměstí Curieových 901/7,   

116 40 Praha – Staré Město, identifikační číslo provozovny: 1003966357, na 

následující obory činnosti v rámci Živnostenského oprávnění č. 7 vydaného pro 

Univerzitu Karlovu (druh živnosti – ohlašovací volná): Předmět podnikání: Výroba, 

obchod a služby neuvedené v přílohách 1 až 3 živnostenského zákona, 

14  Vydavatelské činnosti, polygrafická výroba, knihařské a kopírovací práce, 

58  Realitní činnost, správa a údržba nemovitostí, 60  Poradenská a konzultační 

činnost, zpracování odborných studií a posudků, 66  Reklamní činnost, marketing, 

mediální zastoupení, KD vyslovilo s podáním žádosti na RUK souhlas 
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C. Úsek PR 

- informovala, že zástupci fakulty (dr. Dobřichovský, dr. Horáček a prod. Chromá) 

vstoupili do jednání s vítězem soutěže o nové logo Lukášem Hroudou. Seznámili ho 

s posudkem grafického studia nakladatelství Karolinum k vítěznému návrhu. Obě 

strany se dohodly, že jakmile autor zpracuje požadované aplikace loga pro stanovené 

grafické účely (vymezené v posudku), sejdou se k jednání o dalším postupu. KD 

vyslovilo s postupem souhlas 

- informovala, že v důsledku pozdního dodání podkladů z některých kateder se 

zpracování fakultního Newsletteru opozdilo, nicméně jeho první vydání bude na webu 

před vánoci   

- informovala, že došlo k poškození stěn světlíku nad proskleným stropem atria 

v důsledku nárazových hlukových vln během Paternoster Fest a někteří pracovníci 

fakulty si stěžují na nadměrné požívání alkoholu na akcích pořádaných studentskými 

spolky na půdě fakulty. Navrhla, aby se vedení fakulty v dohledné době sešlo 

s představiteli studentských spolků, aby byla opět s jejich představiteli projednána 

pravidla pořádání akcí na fakultě. KD vyslovilo s návrhem souhlas a děkan navrhl, aby 

se jednání konalo na počátku letního semestru.   

3. proděkan Skřejpek 

- požádal o zařazení bodu ke koncepci zapojení PF UK do univerzitní inovační sítě na 

jednání KD dne 19. 1. 2017 

- požádal o zařazení bodu k plánu a harmonogramu digitalizace obrazových materiálů a 

dokumentů, vztahujících se k historii a současnosti PF UK, na jednání KD dne 19. 1. 

2017 

- informoval, že studentka PF UK Anežka Janoušková získala 2. místo v ceně Karla 

Engliše 

- informoval o pasivitě RUK ve věci digitalizace závěrečných prací; proděkan Skřejpek 

pošle informační dopis rektorovi UK 

4. proděkan Tomášek 

- informoval, že ze 3 návrhů programu PRIMUS byly VR UK doporučeny 

k financování projekty Mgr. Aghy a Mgr. Dumbrovského. K návrhu proděkana KD 

souhlasí s využitím prostředků převzatých z programů PRVOUK 04 – 06 ve výši 5% 

(schváleno RUK) k dalšímu využití v roce 2017 v rámci programů PROGRES ke 

spolufinancování projektů PRIMUS, přidělených PF UK; děkan rozhodl, že ti členové 

akademické obce PF UK, kteří jsou zapojeni do programů PRIMUS řešitelů Mgr. 

Aghy a Mgr. Dumbrovského, nemohou být zapojeni do programů PROGRES 

řešených na PF UK  

- informoval o jednání Komise pro vědu a výzkum dne 14. 12. 2016. Požádal o 

zařazení bodu k SVV na jednání KD dne 19. 1. 2017  

5. tajemník 

- k návrhu tajemníka KD souhlasí s umístěním sídla Debatního klubu studentů a přátel 

Univerzity Karlovy na adrese PF UK, ovšem bez nároku na místnost 

- představil nového vedoucího Menzy Právnická, jímž se stal pan Václav Vokál 

- připomněl poradu tajemníků kateder dne 5. 1. 2017; poradu svolá s tímto programem: 

1. sdělení tajemníka k rozpočtu, 2. vedení IS v magisterském studiu, 3. elektronizace 
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doktorského studia, 4. Různé. Za KD se porady zúčastní tajemník, proděkanka 

Chromá, proděkan Dvořák 

- k návrhu tajemníka KD souhlasí, aby v období 27. – 30. 12. 2016 byla fakulta 

z důvodu provádění nezbytných údržbových prací pro běžný provoz uzavřena; 

budova bude jen temperována  

6. místopředseda AS PF UK Staša 

- informoval o schválených vnitřních předpisech UK, které budou předloženy 

k registraci MŠMT  

   

7. KD souhlasí s přiznáním účelových stipendií: 

- Kateřina Černá za asistenci při studiu ve 4. čtvrtletí ak. r. 2016/2017 (dopis kvestorky UK 

čj. UKRUK/12534/2016 ze dne 9. 12. 2016), ve výši 8 880 Kč; refundováno R UK 

- Michaela Handrejchová za asistenci při studiu ve 4. čtvrtletí ak. r. 2016/2017 (dopis 

kvestorky UK čj. UKRUK/12534/2016 ze dne 9. 12. 2016), ve výši 240 Kč; refundováno 

R UK 

- Andrea Plávková za asistenci při studiu ve 4. čtvrtletí ak. r. 2016/2017 (dopis kvestorky 

UK čj. UKRUK/12534/2016 ze dne 9. 12. 2016), ve výši 4 336 Kč; refundováno R UK 

- Marko Havaš za asistenci při studiu ve 4. čtvrtletí ak. r. 2016/2017 (dopis kvestorky UK 

čj. UKRUK/12534/2016 ze dne 9. 12. 2016), ve výši 2 400 Kč; refundováno R UK 

- Marie Brtnová za asistenci při studiu ve 4. čtvrtletí ak. r. 2016/2017 (dopis kvestorky UK 

čj. UKRUK/12534/2016 ze dne 9. 12. 2016), ve výši 1 600 Kč; refundováno R UK 

- Brandtlová Nicola za práci pomocné vědecké síly od 1. 10. 2016 do 30. 6. 2017na ústavu 

právních dějin v obvyklé výši pro pomocné vědecké síly  

- Hruška Lukáš za práci pomocné vědecké síly od 1. 11. 2016 do 30. 6. 2017  na katedře 

ústavního práva v obvyklé výši pro pomocné vědecké síly 

- Mrázková Tereza, Švejnohová Michaela, Vacek Lukáš za přípravu podkladů a prezentaci 

PF UK na Informačním dni UK dne 12. 11. 2016, každému ve výši 900 Kč; doporučuje 

proděkanka Chromá 

- Bc. Břízová Iva na doplnění fondu mobility na studijní pobyt na UNI Otago (Nový 

Zéland) od 1. 2. do 30. 6. 2017, ve výši 25 000 Kč; doporučuje proděkan Damohorský 

- Madej Martin za účast na mezinárodní právně-politologické konferenci na UNI Zagreb 

(Chorvatsko) ve dnech 8. – 9. 12. 2016, ve výši 2 000 Kč; doporučuje proděkan 

Damohorský 

- Pavlína Krausová za reprezentaci PF UK na 5. Ročníku  NLIU – INADR International 

Mediation Tournament ve dnech 24. – 27. 11. 2016 na UNI Bhopal (Indie), ve výši        

15 000 Kč (původní požadavek krácen); doporučuje proděkanka Chromá   

  

8. KD souhlasí se zapůjčením místností (prostor): 

ASOCIACE DEBATNÍCH KLUBŮ: 

-  m. č. 21, 38, 100, 101, 103, 120, 213, 214, 220, 225, 231, 243, 300, 302, 304, 305, 

319, 345, 346, 347, 348, 350, 401, 402, 404, 405 ve dnech 17. 2. 2016 od 15, 30 hod., 

18. a 19. 2. 2017 od 8 hod. celodenně pro mezinárodní debatní turnaj PRAGUE 

DEBATE SPRING 2017;  
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 m. č. 38 dne 28. 2. 2017 (hodina bude upřesněna) pro panelovou debatu „Česko 

v době dluhů II“ za účasti ministra spravedlnosti (žadatel Jaroslav Kramer, 

šéfredaktor měsíčníku Právní rádce); 

 atrium a m. č. 220 dne 14. 2. 2017 od 17 hod. pro divadelní představení „Včera jsme 

to spustili“ Divadla Husa na provázku (představení od 20 hod. bude předcházet 

stavba scény a beseda na téma „rudé trnky nad Hradem“)  

  

9. KD souhlasí s následujícími zahraničními cestami učitelů PF: 

- Prof. Pavel Šturma, Vídeň, Institut für Völkerrecht, přednáška a jednání o spolupráci, 

1. – 2. 12. 2016, jízdné a stravné hrazeno z UNCE, ubytování jinak, pojištění vlastní 

(dodatečné schválení);  

-   Doc. Vladimír Balaš, Curych, jednání IIHF, 7. – 9. 12. 2016, vše hrazeno z jiných 

zdrojů, pojištění vlastní (dodatečné schválení); 

-   Doc. Veronika Bílková, Benátky, zasedání Benátské komise, 7.–10. 12. 2016,  vše 

hrazeno z jiných zdrojů, pojištění vlastní (dodatečné schválení); 

-    JUDr. Jakub Handrlica, Ph.D., Joensuu, Centre for Energy Law – vedení panelu na 

konferenci „Energy Transitions“, 8.–10. 3. 2017, hrazeno z Erasmu+, jízdné zařizuje 

ZO, pojištění platí PF UK; 

-     PhDr. Milena Horálková, Pasov, univerzita, sympozium pracovního práva, 22. – 24. 

6. 2017, jízdné, ubytování, stravné a pojištění hradí PF UK. 

 

Závěrem jednání děkan popřál členům KD klidné vánoce a úspěšný rok 2017  

 

Zapsal JUDr. Jiří Hřebejk, tajemník fakulty 

Schválil Prof. JUDr. Jan Kuklík, DrSc., děkan fakulty 

 

 


